

Press Release

Edaa Launches 'Edaa Connect' to Simplify Access to Saudi Mutual Funds

Riyadh – 18 February 2025: Edaa, the Securities Depository Center of the Saudi Tadawul Group, has announced the launch of Edaa Connect, a first-of-its-kind platform designed to transform investor access to mutual funds in the Saudi capital market. Unveiled on Day one of CMF 2025, Edaa Connect serves as a one-stop shop for mutual fund investments, streamlining subscription and redemption for investors, ensuring a hassle-free investment experience.

The platform also offers significant benefits for fund managers and provides enhanced tools to manage their operations. The platform will also allow funds greater visibility and access to a broader investor base, leveling the playing field within the mutual fund market.

Hanan Mohammad Alshehri, CEO of Edaa, said: "The launch of the Edaa Connect platform represents a groundbreaking advancement for investors and Fund Managers. This innovative platform will revolutionize portfolio management and decision-making, streamline the investment process, and deliver unparalleled efficiency. Aligned with the Financial Sector Development Program's objectives, Edaa Connect will significantly enhance the investment experience and support the ongoing development of the Saudi capital market."

The platform complements existing market offerings by focusing on funds not listed on the Saudi Exchange. This approach ensures Edaa Connect provides a comprehensive and tailored experience for investors, enhancing the usability and relevance of the mutual fund market for diverse participants.

For more information about Edaa Connect, visit www.edaaconnect.sa

****END****

About Edaa

The Securities Depository Center Company ("Edaa") was established in 2016 and is fully owned by the Saudi Tadawul Group. "Edaa" operates and maintains the Depository and Settlement System (DSS) to record and maintain securities and register the ownership of securities on the Saudi Exchange. It aims to enhance the efficiency of securities deposit and registration services, in alignment with Saudi Vision 2030 objectives, through developing a more resourceful environment that fosters excellence within all sectors related to the capital market. For more information, visit: www.edaa.com.sa

Media enquiries

Arwa Aldraiweesh: arwa.draiweesh@Tadawulgroup.sa

Fawaz Alfaris: fawaz.faris@tadawulgroup.sa

بيان صحفي

إيداع تُطلق منصة "إيداع كونكت" لتيسير الوصول إلى الصناديق الاستثمارية في السعودية

الرياض، 18 فبراير 2025: أعلنت إيداع-مركز إيداع الأوراق المالية التابع لمجموعة تداول السعودية- عن إطلاق منصة "إيداع كونكت"، وهي منصة مبتكرة تهدف إلى تيسير الوصول إلى الفرص المتوفرة في صناديق الاستثمار داخل السوق المالية السعودية. وقد تم كشف الستار عن "إيداع كونكت" في اليوم الأول من ملتقى الأسواق المالية 2025، بهدف تقديم تجربة استثمار سلسة عبر منصتها الشاملة من خلال دمج خيارات الصناديق الاستثمارية؛ مما يسهل إتمام عمليات الاشتراك والاسترداد للمستثمرين.

تقدم المنصة أيضاً مزايا عديدة لمديري الصناديق من خلال توفير أدوات متطورة لإدارة عملياتهم كما تُتيح للصناديق فرصاً أكبر للظهور والوصول إلى قاعدة أوسع من المستثمرين، مما يعزز التنافسية داخل سوق الصناديق الاستثمارية.

وقالت حنان محمد الشهري، المدير التنفيذي لإيداع: "يمثل إطلاق منصة 'إيداع كونكت' خطوة مهمة تساهم في توفير العديد من الفوائد للمستثمرين ومديري الصناديق، حيث تعمل هذه المنصة على تحسين مختلف الجوانب المرتبطة بإدارة المحافظ الاستثمارية واتخاذ القرار، وتبسيط تجربة الاستثمار وتعزيز كفاءتها. ودون أدنى شك، ستؤدي المنصة دوراً مهماً في تحسين تجربة الاستثمار ودعم مسيرة التقدم المستمرة التي تشهدها السوق المالية السعودية".

تتكامل المنصة مع الخدمات الحالية في السوق من خلال التركيز على الصناديق غير المدرجة في تداول السعودية، مما يضمن تقديم تجربة شاملة ومخصصة للمستثمرين، ويعزز قابلية الاستفادة من سوق الصناديق الاستثمارية وملاءمتها لمختلف المشاركين.

للمزيد من المعلومات عن منصة "إيداع كونكت"، يُرجى زيارة www.edaaconnect.sa

انتهى

نذرة عن «إيداع»:

تأسست شركة مركز إيداع الأوراق المالية «إيداع» عام 2016م وهي شركة مملوكة بالكامل من قبل مجموعة تداول السعودية. تعمل «إيداع» على تشغيل وصيانة نظام الإيداع والتسوية الذي يقوم بتسجيل وصيانة الأوراق المالية وتسجيل ملكيتها في تداول السعودية. وتسعى الشركة لتعزيز الكفاءة في خدمات تسجيل وإيداع الأوراق المالية، تماشياً مع أهداف رؤية المملكة 2030، وذلك عبر تطوير بيئة أكثر ابتكاراً وسعياً للتميز في مختلف القطاعات المرتبطة بالسوق المالية. للمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الرابط: www.edaa.com.sa

للاستفسارات الإعلامية:

أروى الدريويش: arwa.draiweesh@Tadawulgroup.sa

فواز الفارس: fawaz.faris@tadawulgroup.sa